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1. Is het college zich ervan bewust dat de hoeveelheid aan benodigde informa e die dient 
te worden verstrekt bij een vergunningsaanvraag de afgelopen jaren enorm is 
geïntensiveerd en veelal in etappes en vaak pas op het laatste moment wordt 
gevraagd?  

 
De Rijksoverheid maakt wet- en regelgeving waaraan wij als lokale overheid moeten 
toetsen. Die regelgeving zorgt ervoor dat bij evenementen alle belangen op een gedegen 
manier kunnen worden getoetst. De belangen van de organisatoren, de deelnemers, 
ondernemers, omwonenden en de omliggende flora en fauna. Het college erkent de 
toename van de wet- en regelgeving. Door middel van duidelijke informa evoorziening 
en een mogelijkheid voor een vooroverleg, wordt geprobeerd een vergunningsaanvraag 
voor organisatoren zo eenvoudig mogelijk te maken.   
 
De kwaliteit van de aangeleverde stukken bepaalt in grote mate het verloop van het 
vergunningentraject. Het kan voorkomen dat aanvullende documenten worden gevraagd 
gedurende het traject, omdat de planvorming niet compleet is aangeleverd of van 
onvoldoende kwaliteit is om een goede toetsing te kunnen doen. Daarnaast werken we in 
het vergunningentraject samen met de in- en externe adviseurs die a ankelijk zijn van 
concrete informa e die wordt aangeleverd door de organisa e. Het is daarom niet 
mogelijk om bij aanvang alle vragen concreet te hebben.  
 
Kan het college zich voorstellen dat het vragen in etappes en op het laatste moment 
voor organisatoren veel energie en jd kost en vaak voor onrust zorgt?  
Het college kan zich voorstellen dat dit voor onrust kan zorgen. Echter zoals hierboven 
vermeld bepaalt de kwaliteit en de volledigheid van de aangeleverde stukken in grote 
mate het verloop van het vergunningentraject.  
 
Is het college bereid iets aan de energie en jdsroof en de onrust van de organisatoren 
te doen? 
De gemeente organiseert een jaarlijkse kennissessie aan het begin van het kalenderjaar 
om organisatoren mee te nemen in het proces. We gaan ook kennissessies organiseren 
waarin we de organisatoren uitleg geven over o.a. een verkeers- en veiligheidsplan. 
Daarnaast is het mogelijk om in een vooroverleg met de evenementencoördinator 
knelpunten en vragen te bespreken.  
Het verloop van het vergunningentraject zou korter kunnen zijn wanneer we minder 
herstelmogelijkheden zouden aanbieden aan organisatoren. Feitelijk betekent dit wel dat 
we dan meer aanvragen zullen moeten weigeren, omdat de stukken niet compleet en/of 
van onvoldoende kwaliteit zijn. 



 
2. Regelma g wordt extra informa e opgevraagd door het college omdat de behandelaar 

niet bekend is met de loca e en/ of het evenement. Waarom handelt het college niet 
wat meer uit vertrouwen, ervan uitgaande dat de exper se voor het organiseren van 
evenementen bij de organisatoren aanwezig is?  
Veiligheid waarborgen is één van de belangrijkste aspecten bij de organisa e van een 
evenement, naast het afwegen van de diverse belangen van onder meer de 
organisatoren, bezoekers, omwonenden, ondernemers en flora en fauna. De organisa e 
is verantwoordelijk voor het aanleveren van de juiste informa e waarop de OOV-diensten 
hun advies kunnen baseren.  
 
Wanneer het evenement of de loca e van het evenement onvoldoende bekend is bij de 
vergunningverlener wordt in voorkomende gevallen contact gezocht met de organisator. 
In sommige gevallen wordt ook op loca e bekeken wat de (on)mogelijkheden zijn voor 
het organiseren van een evenement.   
 

3. Waarom biedt het college niet eerst een helpende hand aan de organisatoren in plaats 
van alleen te communiceren middels brieven en mails met de mededeling dat de 
organisa e een beperkt aantal dagen de jd krijgen om de benodigde informa e aan te 
leveren en de dreiging dat indien niet binnen de gestelde termijn geleverd wordt de 
aanvraag onverwijld buiten behandeling gesteld wordt?  

 
We begrijpen dat corresponden e per mail of brief niet persoonlijk voelt. Indien 
wenselijk wordt met iedere organisa e een voorgesprek gevoerd. Het ini a ef hiervoor 
ligt bij de organisator. In de prak jk zit de evenementencoördinator binnen twee weken 
met de organisa e om tafel indien men dat verzoekt.  Digitale of telefonische 
communica e is niet uit te sluiten, omdat het vergunningentraject veel afstemming 
vraagt tussen gemeente en organisator. Bovendien is het voor zowel de organisator als de 
gemeente pre g om telefonisch gemaakte afspraken nogmaals te beves gen per mail 
(zodat bij ziekte/personeelswisseling het werk overgenomen kan worden). 
 
Er worden meer dan 200 evenementen georganiseerd in gemeente Weert. Het 
behandelen van alle aanvragen vraagt ook van de ambtelijke organisa e een strakke 
regie. A ankelijk van de soort informa e die aangeleverd moet worden en de jd tot aan 
het evenement wordt de termijn van aanleveren bepaald.  
Het strakker inrichten van een proces, zodat de aanvragen sneller én op een uniforme 
manier afgehandeld kunnen worden, betekent ook iets voor organisatoren. Zij zullen ook 
binnen de termijnen de ingediende stukken dienen aan te leveren. Indien dit niet jdig 
gebeurt, stellen we de aanvraag buiten behandeling. Dit doen we om te voorkomen dat 
we in de knel raken met de doorloop jden van andere aanvragen waarvan de informa e 
ook/wel jdig is aangeleverd en van voldoende kwaliteit is. Overigens gebeurt buiten 
behandeling stellen van aanvragen vanwege deze redenen ook met andere aanvragen die 
bij de gemeente binnenkomen. 
 
 
 



4. Is het college er zich van bewust dat de leges voor evenementen die de gemeente 
Weert he  vele malen hoger is dan in onze buurgemeenten? 

   
 Weert   Roermond Nederweert 
Categorie A €    286,- €   32,40 € 0,- 
Categorie B € 1.036,- € 181,10 € 0,- 
Categorie C € 5.000,-. € 362,10 € 0,- 

Gemeente Weert stree  naar een tarief wat kostendekkend of lager dan kostendekkend 
is. Hiervoor is in 2023 een berekening gemaakt die is verwerkt. 

Tarieven voor de leges lopen enorm uiteen. Bijvoorbeeld Eindhoven: 

 Standaard evenement (categorie A): € 500,- 
 Evenement met verhoogde aandacht (categorie B): € 2.500,- 
 Risico-evenementen (categorie C): € 25.000,- 

De door uw Raad vastgestelde leges zijn (minder dan) kostendekkend, maar het is ons 
bekend dat het tarief voor met name A-evenementen als hoog wordt ervaren. Recent is 
reeds een aanpassing geweest voor leges die in rekening werden gebracht voor 
ac viteiten die gericht zijn op de jeugd. Deze zijn verlaagd. De onvrede over de leges- en 
ontheffingskosten wordt meegenomen in de evalua e van het uitvoeringsbeleid 
evenementen, maar daar kunnen we in dit stadium nog geen verdere toezeggingen over 
doen.     

5. Is het college zich ervan bewust dat er las g objec ef toetsbare regels zijn voor de 
indeling van een evenement in een categorie A, B of C terwijl deze indeling grote 
consequen es hee  voor de organisatoren voor het aanleveren van de gevraagde 
informa e en de kosten voor allerlei maatregelen? 
 
De risicoscan aan de hand waarvan de categorie evenement wordt bepaald, wordt 
momenteel herzien. Deze risicoscan wordt niet opgesteld door de gemeenten, maar door 
de Veiligheidsregio. Alle organisatoren ontvangen zo snel mogelijk na het vaststellen van 
de evenementenkalender een brief met hun risicoclassificering. Het is aan de organisator 
zelf om deze termijnen in acht te nemen.  
  

6. Is het college zich ervan bewust dat er in de gemeente weinig mogelijkheden zijn voor 
het promoten van de evenementen die georganiseerd worden en er voor de 
mogelijkheden die er zijn (bv. plaatsen van sandwichborden) apart leges worden 
gevraagd? 
 
Met de herstart van Weert Marke ng hoopt het college een flinke boost te geven aan het 
bekendmaken van evenementen in Gemeente Weert.  

  



7. Is het college zich ervan bewust dat de intensivering van eisen die de gemeente stelt 
aan evenementen naast jd en energie voor de organisatoren ook drukt op de kosten 
die organisatoren moeten maken en dat daarmee de laagdrempelige (kosteloze) 
toegankelijkheid van evenementen in gedrang komt?  

 
De Rijksoverheid maakt wet- en regelgeving waaraan wij als lokale overheid moeten 
toetsen. Die regelgeving zorgt ervoor dat bij evenementen alle belangen op een gedegen 
manier kunnen worden getoetst. De belangen van de organisatoren, de deelnemers, 
ondernemers, omwonenden en de omliggende flora en fauna. Wij erkennen de toename 
van de wet- en regelgeving en proberen het door middel van duidelijke 
informa evoorziening en een mogelijkheid voor een vooroverleg, voor organisatoren zo 
eenvoudig mogelijk te maken.  
 
Het organiseren van evenementen brengt financieel risico met zich mee. De gemeente 
voorziet in subsidiering voor evenementen die een maatschappelijk karakter hebben.  
 
Vindt het college het acceptabel dat vanwege de kosten de evenementen in onze 
binnenstad dadelijk niet meer vrij toegankelijk zijn voor (passerend) publiek en we dus 
bij evenementen delen van onze binnenstad moeten gaan afze en? 
 
Het college is er zich van bewust dat het organiseren van evenementen steeds duurder 
wordt, net zoals het bezoeken van de horeca bijvoorbeeld.  
Er is een gemengd aanbod van evenementen, sommige zijn tegen betaling, anderen zijn 
gra s. De gemeente faciliteert evenementen, maar voert geen regie over wat er wordt 
aangevraagd. Het organiseren van evenementen brengt af en toe met zich mee dat er 
delen van de binnenstad afgezet moeten worden.  
 

8. Is het college zich ervan bewust dat vergunningen redelijk structureel op het laatste 
moment worden verstrekt, vaak pas korter dan een week voordat het evenement 
plaatsvindt, en dat het daarom voor organisatoren heel las g is om in deze onzekerheid 
de organisa e verder op zich te nemen?  

 
We erkennen dat er in een beperkt aantal gevallen veel jd zit tussen het indienen van de 
aanvraag en de uiteindelijke vergunningverlening. Dit hee  onze aandacht en op dit 
moment zi en we een in transi efase waarin we dat proces strakker inrichten. De 
kwaliteit van de aangeleverde stukken bepaalt echter in grote mate het verloop van het 
vergunningentraject. Het kan voorkomen dat aanvullende documenten worden gevraagd 
gedurende het traject, omdat de planvorming niet compleet is aangeleverd of van 
onvoldoende kwaliteit is om een goede toetsing te kunnen doen. Het verloop van het 
vergunningentraject zou korter kunnen zijn wanneer we minder herstelmogelijkheden 
zouden aanbieden aan organisatoren. Feitelijk betekent dit wel dat we dan meer 
aanvragen zullen moeten weigeren, omdat de stukken niet compleet en/of van 
onvoldoende kwaliteit zijn. 
 

 
 


